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Besluit

Het college stelt de beantwoording motie vast.

Beantwoording raadsvragen
Inleiding
Tijdens de raadsvergadering van dinsdag 25 oktober 2022 heeft Veur Elkaar een motie ingediend. 
Veur Elkaar geeft aan grote zorgen te hebben met betrekking tot de overlast die IceBear geeft aan 
omwonenden. Gezien de urgentie en het belang van volksgezondheid heeft zij een motie ingediend.

Vraag en antwoord
1. Waarom kan een bedrijf als IceBear in bedrijf blijven terwijl zij bewezen overlast veroorzaken. Dit 
blijkt namelijk uit de meetresultaten.

We hebben als college een bevoegdheid tot handhavend optreden, als sprake is van overtredingen en 
legalisatie niet mogelijk lijkt. De omgeving ervaart overlast. Als college onderkennen we dat. Alleen 
meetresultaten zijn niet voldoende, deze moeten ook beoordeeld worden in het licht van wettelijke 
normen. Daarbij hebben we ons aan een aantal juridische spelregels te houden. De meetresultaten 
worden op dit moment beoordeeld door experts. In november ontvangen we de uitkomsten van die 
beoordeling en zullen we ons daarop beraden. Tot die tijd is er in juridische zin geen grondslag om 
een bedrijf te sluiten. 

2. Er is een verzoek Wet Openbare Overheid gedaan door de werkgroep. Dit is ruim 8 weken geleden 
gebeurd. De beslissingstermijn is verlopen. Kan de werkgroep het antwoord binnen 48 uur tegemoet 
zien?

Het verzoek van de werkgroep om stukken hebben we als gemeente destijds niet ontvangen. Ook 
buiten een formeel Woo-verzoek om werken we graag mee aan informatieverstrekking. Met de 
werkgroep zijn hier ook gesprekken over geweest en er is afgesproken het verzoek informeel op te 
pakken. De gevraagde vergunningen zijn begin augustus 2022 verstrekt. De werkgroep heeft laten 
weten meer informatie te willen inzien, zoals relevante onderliggende stukken bij de vergunningen en 
andere informatie. Om te voorkomen dat onduidelijkheid ontstaat over wat voor de werkgroep 
relevant is, is een afspraak ingepland om dossiers op het gemeentehuis in te komen zien. Afgezien 
van vertrouwelijke bedrijfsgevoelige informatie die onder de privacywet valt kan de werkgroep alle 
stukken inzien en zelf beoordelen wat zij relevant vindt. Daarvan kan zij dan kopieën ontvangen.
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3. Is er een onderzoek ingediend in het kader van de volksgezondheid? Zo ja, wanneer kunnen wij de 
resultaten verwachten. Zo nee wat is uw afweging geweest om geen onderzoek te laten doen naar de 
volksgezondheid?

Er zijn onderzoeken verricht bij IceBear ten aanzien van geluid, stof en formaldehyde. Het college 
heeft de GGD IJsselland begin september verzocht om een gezondheidskundige duiding te gaan 
geven aan die onderzoeken. De resultaten hiervan zijn nog niet bekend. Zodra wij de resultaten 
hebben zullen wij hierover communiceren.




